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SKUPSTINA CRNE GORE

Predsjednici, mr Danijcli Durovic

Na osnovu 5lana 148. Poslovnika Skupstine Crne Gore, podnosimo predlog zakljucka na PREDLOG
ZAKONA O IZMJENAMA 1 DOPUNI ZAKONA 0 BUDZETU CRNE GORE ZA 2022. GODiNU:

POSLANICI

dr Damir §ehovic

mr Boris MugoSa

Ivan Brajovic



ZAKLJUCAK

Zaduzuje se Vlada Cme Gore da u obrazlozenju Predloga zakona o izmjenama i dopuni Zakona o
budzetu Cme Gore za 2022. godinu godinu, u dijelu obrazlozenja tekude budzetske rezerve, doda
tekst koji glasi:

"Sredstva tekuce budzetske rezerve u iznosu od okvimo 380.000,00 aura koristice se za finansijsku
podrsku za izgradnju zgrade za penzionere u Podgorici."

OBRAZLOZENJE

Glavni grad je u proteklom desetogodisnjem periodu dodijelio Udruzenju penzionera Podgorica
lokacije za izgradnju 3 stambeno-poslovna objekta. Izgradnjom navedenih objekata ukupno 288
penzionerske porodice su rijeSile stambeno pitanje. Za detvrtu zgradu je Glavni grad jos prije dvije
godine dodijelio lokaciju Udruzenju penzionera. Prema evidenciji navedenog Udruzenja, na
teritoriji Glavnog grada Podgorice postoji oko 350 penzionerskih porodica koje jo§ uvijek,
nazalost, nemaju krov nad glavom. Finansiranje izgradnje stambeno-poslovnih objekata se vrSilo
iz vise izvora i to iz: clanarine penzionera, otkupa stanova i priloga i pomoci donatora, odnosno
Saveza Udmzenja penzionera Cme Gore, Fonda PIO, ministarstava i Vlade.

Progle godine Udruzenje penzionera se obratilo Vladi Cme Gore sa zahtjevom da im se finansijski
pomogne, kako bi se izgradila IV zgrada za penzionere u Glavnom gradu kojom bi se rijeSilo
stambeno pitanje za 42 penzionerske porodice. Visina iznosa koji je tada bio neophodan za
izgradniu i zavr§etak stambene zgrade bila je oko 500 hiljada aura. 42.Vlada nije pozitivno
odgovorila na navedeni zahtjev. Takode, poslanici SD-a su prilikom dono§enja Zakona o budzetu
za 2022.godinu predlagali da se u tekucoj budzetskoj rezervi izdvoje navedena sredstva, ali taj
predlog nije dobio podrsku 42.Vlade i tadaSnje parlamentame vecine. Danas, shodno
informacijama iz Udruzenja penzionera, usljed pogorsanja trziSnih prilika i znaCajnog povedanja
cijena gradevinskog materijala, prema novom predmjem i predracunu radova za stambeno-
poslovni objekat, nedostaju sredstva u iznosu od preko 765.000 eura. Takode, iz Udruzenja
penzionera Podgorica su naveli da bi za otpocinjanje radova bilo potrebno makar 50% navedenog
iznosa, dok bi druga polovina mogla biti isplacena do zavrSetka radova, koji bi trajali najmanje
godinu dana.

Zbog svega navedenog, imajuci u vidu znadaj rjesavanja stambenih potreba penzionera,
predlazemo rjesenje koje ne zahtijeva dodatna sredstva u budzetu vec podrazumijeva da se u okviru
postojecih sredstava izdvoji neophodan iznos od 380 hiljada za otpocinjanje radova na stambenom
objektu.


